
Rada Miasta Radymna 
Radni - Sesja 

Protokół nr LXX/2024 

LXV Sesja Rady Miasta Radymna w dniu 27 lutego 2024 r.  
Obrady rozpoczęto 27 lutego 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15.56 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 Radnych. 

Obecni: 

1. Tomasz Andrejko (przybył na obrady o godz. 14:33) 
2. Jan Broda 
3. Joanna Burbeło 
4. Mariusz Diawoł 
5. Edward Piliszko 
6. Marek Jackowski 
7. Małgorzata Kalin 
8. Barbara Krzyżanowska 
9. Zygmunt Marciak 
10. Andrzej Pacek 
11. Janusz Sobejko 
12. Paweł Suchodolski 
13. Zygmunt Uszakiewicz 
14. Tomasz Zieliński 
15. Justyna Żelak 

Ponadto w obradach udział wzięli: 
 
Pani Halina Wołos, Pan Lesław Kotyla i Pan Andrzej Samborski - Przewodniczący Zarządów 
Osiedli w Radymnie. Nieobecny był Pan Dariusz Gliniany. 
Pan Mieczysław Piziurny - Burmistrz Miasta Radymna,  
Pani Zofia Kawałek – Sekretarz Miasta Radymna,  
Pani Janina Kaczmarz – Skarbnik Miasta Radymna, 
Pan Marek Kosztyła – Kierownik Referatu UM Radymna. 
 
Na Sali Narad podczas trwania obrad obecnych było 4 Mieszkańców. 
 

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Pacek – Przewodniczący Rady Miasta Radymna. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący otworzył obrady LXX zwyczajnej sesji Rady Miasta Radymna, przywitał 
uczestników sesji oraz stwierdził prawomocność obrad. Obecnych było 14 Radnych.  



Pan Przewodniczący poinformował wszystkich uczestników sesji Rady Miasta Radymna, że 
obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz, 
że klauzula informacyjna RODO znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miasta Radymna. 

Pan Przewodniczący poinformował Radnych, uczestników sesji Rady Miasta Radymna,  
o sposobie głosowania przy pomocy systemu eSesja. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej i kandydatów na strażaków ratowników 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Miasta Radymna. – projekt 4/LXX. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta Radymna  
na lata 2024 - 2027”.– projekt 5/LXX. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna - projekt 6/LXX. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 7/LXX. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 
Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – 
projekt 8/LXX. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Miasta Radymna oraz 
określenia sezonu kąpielowego– projekt 11/LXX. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miasta Radymna na rok 2024 – 
projekt 12/LXX. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miasta Radymna na rok 
2024– projekt 13/LXX. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Gminy Baboszewo o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 
pracy, ustaw o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 
– projekt 9/LXX. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt 10/LXX. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt 14/LXX. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Miasta Radymna w przedmiocie 
zapisów ustawy z dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy prawo geologiczne i górnicze oraz 
niektórych innych ustaw (Dz.U.2023.2029), dopuszczającego możliwość wykorzystania 
górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz  
z domieszkami – projekt 15/LXX. 
16. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 
17. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 
18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zapytania. 



20. Zakończenie obrad sesji. 
 

Pan Burmistrz złożył wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad projektów następujących 
uchwał: 

- projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
oznaczonego numerem 16/LXX.  

- projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. 
oznaczonego numerem 17/LXX.  

- projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXVII/418/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r.  
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna, oznaczonego 
numerem 18/LXX.  

Głosowano w sprawie: 
1. Zmiana porządku obrad - dopisanie punktu 3a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 16/LXX..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Małgorzata 
Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 
Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Andrejko 
 
 
 
Głosowano w sprawie: 
2. Zmiana porządku obrad - dopisanie punktu 3b. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 17/LXX. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Małgorzata 
Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 
Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Andrejko 
 
 
 



Głosowano w sprawie: 
3 - Zmiana porządku obrad - dopisanie punktu 3c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr LXVII/418/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej 
prognozy finansowej Miasta Radymna, oznaczonego numerem 18/LXX.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek Jackowski, Małgorzata 
Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 
Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Andrejko 
 

Pan Radny Mariusz Diawoł złożył wniosek o wprowadzenie w Porządku obrad następujących 
zmian: 

W miejsce dotychczasowego brzmienia punktu „18. Wolne wnioski i informacje”,  
wprowadzić zmianę polegającą na nadaniu mu brzmienia: „18. Wolne wnioski, pytania, 
informacje i oświadczenia.„ 

W miejsce dotychczasowego brzmienia punktu „19. Zapytania”,  wprowadzić zmianę 
polegającą na nadaniu mu brzmienia: „19. Zapytania i interpelacje.„ 

 

Pan Radny Janusz Sobejko zgłosił wniosek o ogłoszenie przerwy w obradach. 

Pan Przewodniczący ogłosił przerwę o godz. 14:11. 

O godz. 14:25 Pan Przewodniczący wznowił obrady. Na Sali Narad obecnych było 14 
Radnych. Nieobecny był Pan Tomasz Andrejko. 

Głosowano w sprawie: 
Głosowanie zmiany porządku obrad z wniosku Pana Mariusza Diawoł w sprawie zmiany 
treści pkt. 18 i 19.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Mariusz Diawoł, Marek Jackowski, Małgorzata Kalin, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, 
Justyna Żelak 
PRZECIW (7) 
Jan Broda, Joanna Burbeło, Piliszko Edward, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski 
BRAK GŁOSU (1) 



Andrzej Pacek 
NIEOBECNI (1) 
Tomasz Andrejko 

Proponowana zmiana Porządku obrad nie została przyjęta. 

Nie było więcej zgłoszeń zmian w Porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 
3a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
16/LXX. 
3b. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
17/LXX. 
3c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXVII/418/2023 z dnia 21 grudnia 2023 r. 
w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna, oznaczonego 
numerem 18/LXX. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczej 
Straży Pożarnej z terenu Miasta Radymna. – projekt 4/LXX. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta 
Radymna na lata 2024 - 2027”.– projekt 5/LXX. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna - projekt 6/LXX. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 7/LXX. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 
Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – 
projekt 8/LXX. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Miasta Radymna oraz 
określenia sezonu kąpielowego– projekt 11/LXX. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miasta Radymna na rok 2024 – 
projekt 12/LXX. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miasta Radymna na rok 
2024– projekt 13/LXX. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Gminy Baboszewo o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 
pracy, ustaw o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 
– projekt 9/LXX. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt 10/LXX. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt 14/LXX. 



15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Miasta Radymna w przedmiocie 
zapisów ustawy z dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy prawo geologiczne i górnicze oraz 
niektórych innych ustaw (Dz.U.2023.2029), dopuszczającego możliwość wykorzystania 
górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz  
z domieszkami – projekt 15/LXX. 

16. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

17. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

18. Wolne wnioski i informacje. 
19. Zapytania. 
20. Zakończenie obrad sesji. 
 
Radny, Pan Tomasz Andrejko dołączył do obrad o godz. 14.33. Od tej pory obrady toczyły się 
przy obecności 15 Radnych. 
 
Pan Przewodniczący złożył wniosek o procedowanie projektów uchwał bez konieczności ich 
odczytywania za wyjątkiem projektów oznaczonych numerami 16/LXX, 17/LXX i 18/LXX. 
Wniosek Pana Przewodniczącego został przyjęty przez aklamację. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Radymna o pracach w okresie międzysesyjnym. 

Pan Burmistrz składając sprawozdanie o pracach w okresie międzysesyjnym poinformował 
m. in. o: 

- odbiorze budynku wyremontowanej Szkoły Podstawowej przy ul. Lwowskiej,  
- stanie realizacji inwestycji miejskich, 
- zakończeniu przebudowy drogi na ul. Dolnej, 
-trwających pracach przy przebudowie ulic: Sienkiewicza, Słowackiego i Plażowej i Złota 
Góra,  
- zakończeniu przebudowy oświetlenia na ul. Dolnej, 
- dokonanym odbiorze Placu zabaw (budżet obywatelski), 
- pracach projektowych budowy sieci kanalizacji- sanitarnej na ul. Złota Góra i Błonie, 
- wykonaniu dokumentacji na remont SUW na ul. Kolejowej, 
- opracowywaniu programu funkcjonalno-użytkowego na budowę boiska zadaszonego w 
Koszarach, 
- postępie prac przygotowawczych związanych z utworzeniem żłobka przy ul. Mickiewicza, 
- pracach związanych z opracowaniem planu funkcjonalno-użytkowego obejmującego tereny 
nad ZEK, 
- podpisaniu umowy na przebudowę sieci wodociągowej na ul. Zielonej, 
- stanie zaawansowania prac związanych z prowadzeniem projektu w ramach Klastra Energii. 
 
Odbyła się dyskusja nt. przedstawionego sprawozdania, podczas której Pan Burmistrz oraz 
Pan Marek Kosztyła odpowiadali na pytania Radnych: Pana Marka Jackowskiego, Pana 
Tomasza Andrejko.  

3a. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
16/LXX. 



Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
16/LXX. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak. 

3b. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
17/LXX. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Budżetu, Inwestycji i rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
17/LXX. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 



3c. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXVII/418/2023 z dnia 21 grudnia 2023 
r. w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Miasta Radymna, 
oznaczonego numerem 18/LXX. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na 2024 r. – projekt 
18/LXX. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

4. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej i kandydatów na strażaków ratowników 
Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu Miasta Radymna – projekt 4/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
-Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 
ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej i kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczej 
Straży Pożarnej z terenu Miasta Radymna – projekt 4/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 



ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta 
Radymna na lata 2024 - 2027”– projekt 5/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Opieki nad Zabytkami dla Miasta Radymna 
na lata 2024 - 2027”– projekt 5/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna - projekt 6/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Radymna - projekt 6/LXX. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 7/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
-Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska  – opinia pozytywna.  
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych 
stanowiących własność Gminy Miejskiej Radymno – projekt 7/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 
Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa 
– projekt 8/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
- Gospodarki  Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia do gminnego zasobu nieruchomości 
Gminy Miejskiej Radymno nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Skarbu Państwa – 
projekt 8/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Miasta Radymna 
oraz określenia sezonu kąpielowego– projekt 11/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
Gospodarki  Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2024 na terenie Miasta Radymna oraz 
określenia sezonu kąpielowego– projekt 11/LXX. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miasta Radymna na rok 2024 – 
projekt 12/LXX. 

Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna 
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska – opinia pozytywna. 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego – opinia pozytywna, 
Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  



„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Pracy Rady Miasta Radymna na rok 2024 – 
projekt 12/LXX.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

11. Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miasta Radymna na rok 
2024– projekt 13/LXX. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego – opinia pozytywna. 
Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska– opinia pozytywna. 
Rewizyjna – opinia pozytywna. 
Spraw Społecznych i Porządku Publicznego  – opinia pozytywna. 
Skarg i Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – opinia pozytywna.  
„Wspólnie dla Radymna” – opinia pozytywna.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie planów pracy komisji stałych Rady Miasta Radymna na rok 
2024– projekt 13/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 



12. Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Gminy Baboszewo o podjęcie inicjatywy 
ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 
pracy, ustaw o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 
tematycznie – projekt 9/LXX. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
Skarg i Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii.  
„Wspólnie dla Radymna” – bez opinii.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie petycji Rady Gminy Baboszewo o podjęcie inicjatywy 

ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu 

pracy, ustaw o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych 

tematycznie – projekt 9/LXX. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz Sobejko, Paweł 
Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński. 

Wstrzymali się: Małgorzata Kalin, Justyna Żelak. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt 10/LXX. 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
 
Skarg i Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii.  
„Wspólnie dla Radymna” – bez opinii.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku – projekt 10/LXX. 



 
Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

14. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt 14/LXX. 
 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
 
Skarg i Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii.  
„Wspólnie dla Radymna” – bez opinii.  
 
Pani Sekretarz odczytała opinię prawną przedstawioną przez Radcę Prawnego Urzędu Miasta 
Radymna oraz zawartą w piśmie Ministerstwa Klimatu.  
 
Głos w dyskusji na temat procedowanego projektu uchwały zabrali Radni: Edward Piliszko, 
Mariusz Diawoł, Zygmunt Marciak.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji – projekt 14/LXX. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Andrzej Pacek, Janusz 
Sobejko, Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Miasta Radymna w przedmiocie 
zapisów ustawy z dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy prawo geologiczne i górnicze 
oraz niektórych innych ustaw (Dz.U.2023.2029), dopuszczającego możliwość wykorzystania 
górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz  
z domieszkami – projekt 15/LXX. 
 
 
Pan Przewodniczący poprosił o opinię dotyczącą procedowanego projektu uchwały Komisji:  
 



Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna. 
Pan Przewodniczący poprosił o opinie Kluby Radnych:  
„Prawo i Sprawiedliwość” – bez opinii.  
„Wspólnie dla Radymna” – bez opinii.  

Nikt nie zgłosił się do zabrania głosu w dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia sprzeciwu Rady Miasta Radymna w przedmiocie 
zapisów ustawy z dnia 16 czerwca 2023 r. o zmianie ustawy prawo geologiczne i górnicze 
oraz niektórych innych ustaw (Dz.U.2023.2029), dopuszczającego możliwość wykorzystania 
górotworów pod powierzchnią gminy dla magazynowania sprężonego CO2 wraz z 
domieszkami – projekt 15/LXX..  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Tomasz Andrejko, Jan Broda, Joanna Burbeło, Mariusz Diawoł, Piliszko Edward, Marek 
Jackowski, Małgorzata Kalin, Barbara Krzyżanowska, Zygmunt Marciak, Janusz Sobejko, 
Paweł Suchodolski, Zygmunt Uszakiewicz, Tomasz Zieliński, Justyna Żelak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Andrzej Pacek 
 

16. Informacje o interpelacjach i zapytaniach Radnych. 

Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

17. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzednich sesjach i posiedzeniach Komisji. 

Na prośbę Pana Przewodniczącego, Pani Sekretarz przedstawiła odpowiedzi na wnioski 
zgłaszane przez Radnych podczas wcześniejszych posiedzeń Sesji i Komisji. 

18. Wolne wnioski i informacje. 
 
Pan Zygmunt Marciak odniósł się do sprzeciwu Konserwatora Zabytków wobec jego wniosku 
o wycięcie drzewa w Parku i złożył wniosek o ponowne wystąpienie z takim wnioskiem do 
Organu Nadzorującego Konserwatora Zabytków w związku z zaistniałym zagrożeniem.  
 
Pani Małgorzata Kalin złożyła wniosek w sprawie wycięcia drzewa na łączniku ul. Złota Góra i 
ul. Kolejowej, gdyż zagraża ono bezpieczeństwu budynku na jednej z posesji.  
 
Pan Tomasz Andrejko złożył wniosek o naprawę oświetlenia ulicznego przy ul. Lwowskiej na 
odcinku od rampy kolejowej do ronda. 
 
Pan Marek Jackowski złożył wniosek o dokonanie odnowienia elewacji Hali Targowej.  



 
Pani Joanna Burbeło złożyła wniosek o sprawdzenie, czy przy remontowanej ul. Słowackiego 
przy wjazdach na posesje nie będzie wpływać woda opadowa, gdyż takie są obawy 
mieszkańców.  
 
W odpowiedzi za złożone wnioski, Pan Burmistrz poinformował, że wycinki drzew dokonuje 
się do końca lutego, z wyjątkiem stwarzających zagrożenie, które mogą zostać usunięte  
w innym terminie. Poinformował, że Hala Targowa będzie zgłoszona do remontu, jeśli znajdą 
się na to środki pieniężne oraz, iż takie inwestycje należy zgłaszać przy pracach związanych z 
opracowywaniem budżetu.  
 
Pan Zygmunt Uszakiewicz zapytał, czy zostały poczynione jakieś kroki dotyczące jego wniosku 
dotyczącego uhonorowania weteranów wojennych i odnowy parkingu przy Placu Targowym 
oraz przy Cmentarzu.  
Pan Burmistrz odpowiedział, iż w budżecie Miasta nie ma zapewnionych środków na to 
zadanie.  
 
Do dyskusji włączył się Pan Janusz Sobejko, który stwierdził, że według Statutu nie można 
składać takich wniosków jednoosobowo. 
 
Pani Małgorzata Kalin zapytała o możliwość poprawy jakości nawierzchni na Placu 
Targowym. 
Pan Burmistrz odpowiedział, że na to zadanie również nie są przewidziane środki  
w tegorocznym budżecie.  
 
19. Zapytania. 

Pan Przewodniczący, odpowiadając Panu Markowi Jackowskiemu przypomniał, że w tym 
punkcie Porządku obrad zapytania składa się w formie pisemnej na ręce Przewodniczącego 
Rady. 

Nikt nie złożył zapytania w formie pisemnej.  

20. Zakończenie obrad sesji. 
 

O godz. 15.56 Pan Przewodniczący zamknął obrady LXX sesji Rady Miasta Radymna, 
podziękował zaproszonym gościom, Radnym i wszystkim obecnym za udział w obradach. 

Przewodniczący 
Rady Miasta Radymna 

                     Andrzej Pacek 

Protokołował: Henryk Wolski 

 


